
مسابقات یورو 2024 در حالی برگزار می شود که پخش آن از شبکه ورزش 
حواشـــی زیادی را در پی داشـــته اســـت. در هر صورت جنجال اخیری که 
خداداد عزیزی روی آنتن زنده به پا کرد باعث شد تا مطالب زیادی علیه 
این چهره نوشته شود؛ این درحالی است که برخی هم عقیده داشتند این 
برنامه یک شوی تلویزیونی است که خداداد نقش اول آن را برعهده گرفته 
است. همین موضوع بهانه ای شد تا دقایقی با این چهره به گفت وگو بنشینیم 

که متن آن را در ادامه می خوانید. 

صحبت را از تیم ملی شروع کنیم. در بازی آخر مقابل ازبکستان چنگی به دل نزدیم 
و با این وجود نگرانی ها برای صعود به جام جهانی بیشتر شده است. 

باید بگویم خیلی خنده دار اســـت که بین هشـــت ونیم ســـهمیه صعود کننده به 
جام جهانی نباشیم، اصلا این طور حرف زدن درباره تیم ملی ایران یعنی فاجعه. 
مـــا تیـــم ملـــی ایران هســـتیم و در بین ایـــن همه تیمی که به جام جهانـــی راه پیدا 
می کنند خیلی خنده دار اســـت که ما هم نباشـــیم. اصلا عربستان و استرالیا هر 
دو در گروه ایران و همین دو تیم هم به عنوان دو سهمیه اصلی راهی جام جهانی 
شوند. در گروه های دیگر هم ژاپن و کره جنوبی و حتی قطر یعنی تیم های قلدر 
دیگر آسیا هم صعود می کنند. فرض می کنیم ازبکستان هم صعود می کند. دیگر 
تیمی می ماند که ما در دور بعدی با آنها بازی کنیم و نتوانیم صعود کنیم؟ در بین 
... ما در بین اینها هم نمی توانیم؟ اصلا  تیم هایی که می مانند مثل اردن و عراق و
دیگر تیمی نمی ماند که ما با آنها بازی کنیم. اگر این اتفاق بیفتد که به نظرم هیچ 

وقت نمی افتد باید در فوتبال را تخته کنیم. 

حرف شـــما درســـت اســـت اما در هر صورت روند تیم ملی نشانه های دیگری را به 
همراه دارد. 

اصلا این بحث به روند ربطی ندارد. تیم هایی که قرار است مقابل ما بازی کنند 
کاری به این روند ندارند. باز هم تاکید می کنم که شما ژاپن، کره، استرالیا و عربستان 
را از همین حالا در جام جهانی 2026 ببینید، اصلا از همین حالا قطر و ازبکستان 
را هم صعودکرده بدانید، دیگر تیمی در آسیا باقی می ماند که فوتبالش در حد تیم 

ما باشد. باید تیم جدیدی بسازیم که این هم امکان پذیر نیست. 

بازی با ازبکستان را دیدید؟
دیدم. ما خوب نبودیم اما تنها چیزی که نگرانش نیستم همین صعود به جام جهانی 
هست. حالا چه در مرحله اول از گروه مان صعود کنیم و جزء دو تیم اول باشیم 
چه تیم سوم یا چهارم شویم و به امارات و قطر و این طور کشورها بخوریم. پس ما 

عین آب خوردن صعود کنیم. 

حدود یک دهه می شود که تیم ملی زیبا بازی نمی کند تا جایی که شاهد آن هستیم که 
در دقایق پایانی بازی ایران و ازبکستان، هواداران علیه ملی پوشان شعار سر می دهند. 
به نظر من اگر واقعا قضیه را موشـــکافی کنیم دیگر باید این نســـل عوض شـــود. 
این همان تیم زمان کی روش هســـت که هنوز دارد بازی می کند و فقط چند نفر 
به آن اضافه شده و طبیعتا تغییر آن چنانی ایجاد نخواهد شد مگر اینکه نسل 

عوض شود. 

قلعه نویی به این سمت رفته اما به نظر می رسد از این مسیر ناامید شده و تا حدودی 
دوباره به عقب بازگشته است. 

این دیگر تشخیص آقای قلعه نویی هست و ایشان خودش می داند. در هر صورت 
ما برای جام جهانی باید یک تغییر نسلی داشته باشیم اما این امر باید از همین 
الان صورت بگیرد تا ما صعود کنیم. ما با تیم امید و حتی جوانان مان هم اگر سه 
چهارتا بازیکن باتجربه کنارشان باشد هم صعود خواهیم کرد. پس باید تیم را برای 
جام جهانی آماده کنیم چون شاید چند نفر از این نفرات فعلی نتوانند برای تیم 
ملی در جام جهانی بعدی بازی کنند. پس باید جوانان مان را بازی بدهیم تا این 
نفرات بتوانند برای جام جهانی آبدیده شوند. شما ببینید چند بازیکن جوان در 
همین مسابقات یورو بازی می کنند. ما هم باید به این سمت برویم. آن را هم دیگر 

خود آقای قلعه نویی می داند و تصمیماتی که می گیرد. 

از اینکه کنار تیم ملی نیستید پشیمان نیستید؟ 
نه اصلا. من تصمیمم را گرفتم و بعد از کادر تیم ملی خارج شدم. 

با قلعه نویی در این مدت صحبتی نداشته اید؟
خیر صحبتی نکرده ایم. 

درحالی به لیگ نخبگان نزدیک می شویم که به نظر می رسد قوانین وضع شده برای 
فوتبال ایران در جهت خلع سلاح کردن نمایندگان ایران است. این تصمیمات را 

کارشناسی می دانید؟
درباره ســـقف بودجه که به نظرم این یک کار غیرمنطقی هســـت چون در هیچ 
جای دنیا چنین چیزی وجود ندارد، یعنی در فوتبال حرفه ای اصلا چنین چیزی 
نیســـت. درباره بازیکنان خارجی هم اگر هدفی پشـــت آن باشـــد خوب است در 
غیر این صورت اگر دوباره سال آینده آن را آزاد کنیم به نظرم بهتر است این کار را 
نکنیم. معمولا هم در فوتبال ما به این صورت است که امروز یک چیزی را می بافیم 

و فردا پشیمان می شویم. 

این تصمیمات را به عنوان یک فوتبالی، کارشناسی می بینید؟ 
به نظرم نه! این طور نیست. یک سری تبصره هایی که در فدراسیون فوتبال وجود 
دارد خنده دار است. مثلا درباره انتخابات فدراسیون یا هیات ها یا اتفاقاتی که 
وجود دارد. به صورت کلی ماجرا هیچ کارشناســـی ندارد و نمی شـــود درباره اش 
چیـــزی گفـــت. درواقـــع یک جـــوری طرح ریخته انـــد که فقط خودشـــان بتوانند 
شاغل باشند. در این مورد هم اگر تصمیم بر این باشد که مثلا در 10 سال آینده 
بازیکنان خارجی به ســـمت کیفی ســـازی بروند می تواند ایده خوبی باشد. مثلا 
خارجی هایی را بیاوریم که 60 درصد بازی های ملی در ســـال گذشـــته را انجام 

داده اند و از هر کشـــوری هرکســـی را نگیرند؛ اینها تصمیمات خوبی هستند اما 
این اتفاقات معمولا نمی افتد. 

حدود 3 ماه دیگر لیگ نخبگان شـــروع می شـــود این در حالی اســـت که کادرفنی 
ســـرخابی ها هنوز مشـــخص نیســـت. درباره شـــرایط نیمکت این دو تیم صحبت 

می کنید؟
اینها تصمیمات مدیریتی هستند، یعنی مدیران استقلال باید بنشینند و درباره 
آن فکر کنند آیا جواد نکونام در سال گذشته سرمربی موفقی بوده یا خیر و براساس 
آن تصمیم بگیرند. به نظر من نکونام پارسال بد نتیجه نگرفت. اگر بخواهیم فنی او 
را آنالیز کنیم شاید شکل بازی استقلال تحت هدایت نکونام را بعضی ها دوست 
نداشتند. اینکه بازی ها را یک بر صفر و اقتصادی ببرید را شاید برخی نپسندند 
امـــا ایـــن هم یک روش و تاکتیک اســـت. ایـــن که بگوییم نکونام خیلی بد بود به 
. به هر حال تیم او دوم شد و تا هفته های آخر  همین دلیل او را عوض کنیم، خیر
صدرنشین بود و در هفته پایانی هم تا دقایق پایانی قهرمان بود. حالا یک لغزش 
مقابل نساجی داشتند اما به نظرم می شود برای فصل بعدی یک فرصت دیگر را 

هم به این چهره برای هدایت استقلال داد. 

برای نیمکت پرسپولیس چه نسخه ای می پیچید؟
فکر می کنم بعد از اوسمار باید سرمربی خارجی بیاورند چون در حال حاضر مربی 
داخلی که بتواند در این مقطع به پرسپولیس کمک کند، نداریم. سطح توقعات 
از این تیم بالاست و به نظرم گزینه خارجی بهتر می تواند به این تیم کمک کند. 

به بحث آخر برسیم. حس مخاطب از اتفاقاتی که در ویژه برنامه »یورو« در شبکه 
ورزش می افتد این اســـت که در حال اجرای یک جنگ زرگری و یک شـــو هســـتید. 

این برداشت درست است؟
! این طور نیست.  خیر

در هـــر صـــورت هجمه هایـــی هم ایجاد شـــد و برخـــی بعد از غائله اخیر نوشـــتند: 
»خدادادی که دیگر عزیز نیست!« 

اگر شو هم باشد این ربطی به اینکه خداداد عزیز باشد یا نباشد ندارد. این را باید 
مردم بگویند که چه کسی عزیز است. در این مورد خیلی حرف نمی زنم و قصد 
ندارم بیشتر چیزی بگویم اما فقط اینقدری بدانید که شویی در کار نیست. من 
اصلا اهل شو نیستم. من که دنبال این موضوع نیستم اما اگر افراد دیگر دنبالش 

هستند خودشان باید جواب بدهند. 

یعنی درباره دیالوگ هایی که رد و بدل می شود، هماهنگی نمی شود؟
یک سری آدم ها بیکار هستند و می نشینند از روی بیکاری مطلب می نویسند 
. که مثلا شو هست اما من اهل شو نیستم. لااقل مردم این را می دانند. حالا  دیگر
اگر یک نفر یک مطلبی می نویسد دیگر آن هم برداشت خودش است و من هم 
خیلی اهمیتی نمی دهم که دیگران چه می گویند. کاری که درست است را انجام 
می دهم و به همین دلیل هم حرفم را می زنم. این که عزیز هستم یا نیستم را هم 
مردم باید بگویند. اما آن کسی که می زند عزیز نیستم شاید از جای دیگری ناراحت 

است و نظرش نمی تواند خیلی مطابق با نظر مردم باشد! 

اما جالب اینکه بخش های مجادلات شـــما بیشـــتر از مناظرات ریاست جمهوری 
وایرال می شود!

یک وقت هایی یک سری برنامه هایی می گیرد. حال اینکه یک عده از آن ناراحت 
هستند بهتر است ناراحت باشند و این خیلی اهمیتی ندارد. این برنامه حتما 
گرفته است که این اندازه وایرال می شود. من همینی ام که هستم و اهل شو و نمایش 
نیستم. حتما این را بنویس! مردم این را می دانند. اگر این برنامه شو است چرا اصلا 

نگاه می کنند؟ برنامه ای را نگاه کنند که شو و نمایش نباشد. 

. فوتبال سخت تر است یا اجرا یا بازی مافیا؟ به عنوان سوال آخر
بـــرای مـــن فوتبـــال بازی کردن و اجرا خیلی ســـخت نبوده و حتی شـــهروند بودن 
هم خیلی سخت نبوده اما هیچ وقت نتوانستم مافیای خوبی باشم. آنهایی که 
می گویند خداداد شـــو بازی می کند؛ این طور نیســـت چون من همینم. حالا اگر 
این موضوع که خودم هستم و اهل شو نیستم برخی را اذیت می کند بزنند شبکه 

دیگری را نگاه کنند یا کار دیگری بکنند. 

رضا لسانی؛ نابغه اسکیت ایران در رشته فری استایل، حالا چند ماهی است 
رنک یک جهان را به خود اختصاص داده است. او دی ماه سال گذشته 
برای اولین بار توانست در بزرگسالان رنک یک پسران را کسب کند و خرداد 
امسال در جدیدترین رنکینگ جهانی هم در صدر ایستاده است و این 
عنوان را برای خود حفظ کرده. او چند روز پیش موفق شـــد در مســـابقات 
بین المللی ایتالیا هم بدرخشد و مدال طلای مسابقات را از آن خود کند. 
رضا لسانی در گفت وگو با »فرهیختگان« از انتخابش به عنوان رنک یک 

دنیا، مسابقات پیش رو و خواسته اش از مسئولان گفت. 

شما از چند ماه قبل به عنوان رنک یک اسکیت فری استایل جهان انتخاب شدید. 
بله من از دی ماه سال گذشته به عنوان رنک یک انتخاب شدم و توانستم تا الان 

این عنوان را حفظ کنم. 

علی رغم درخشش شما در مسابقات آسیایی و بین المللی، شاید خیلی ها هنوز با 
رشته شما آشنا نباشند. اسکیت فری استایل را چطور تعریف می کنید؟

یـادی در  رشـته فری اسـتایل رشـته نوپایـی اسـت. در حـال حاضـر جمعیـت ز
دنیـا بـه ایـن رشـته علاقه منـد شـده اند و در حـال رشـد و توسـعه بـا سـرعت 
بالاسـت. رشـته اسـکیت چند زیرمجموعه دارد که یکی از زیرمجموعه های 

آن فری استایل است و فری استایل هم چند زیرمجموعه دارد که یکی از آنها 
اسـپید اسـلالوم اسـت ولی بیشـتر ما را به همان نام فری اسـتایل می شناسـند. 
مسـیر اسـکیت ما 28 متر اسـت که 12 متر اسـتارت اسـت و الباقی 20 تا مانع 
کـه بـه فاصلـه 80سـانتیمتر چیـده شـده و بایـد در ایـن 12 متـر اسـتارت بزنیـم 
یـم و دو فرصـت  و بـا یـک پـا از بیـن موانـع رد شـویم. اول بـار دو تـا تایـم تریـل دار
یـم کـه بتوانیـم رکـورد بزنیـم. بـا توجـه بـه بهتریـن تایـم کـه در ایـن دوبـار ثبـت  دار
می شـود، مـا بـه جـدول مسـابقات ورود بـه پیـدا می کنیـم. جـدول مسـابقات 
هـم معمـولا 8 یـا 16 نفـره بسـته می شـود. البتـه بعضـی مسـابقات 32 نفـره هـم 
بسـته می شـود. می توانـم بگویـم کـه ایـران یکـی از قطب هـای ایـن رشـته یعنـی 

اسـپید اسـلالوم اسـت. 

درباره مســـابقات بین المللی ایتالیا هم توضیح دهید. باز هم درخشـــیدید و مدال 
طلا را به دست آوردید. 

 خدا را شکر می کنم که توانستم مدال طلا را بگیرم. خیلی مسابقات خوبی بود، 
واقعا سطح بالایی داشت؛ چراکه اکثر رقبایم در این مسابقات حضور داشتند. 
تمام زحمتم را کشیدم و از این موضوع خوشحالم. ان شاءالله در مسابقات پیش 

روی خودم بتوانم همین نتیجه را دوباره تکرار کنم. 

فینال تمام ایرانی چطور بود؟
در این مسابقات یک فینال ایرانی را شاهد بودیم که در جریان مسابقه من طلا 
گرفتم و امیرمحمد ســـواری دوم شـــد. خوشـــحالم که مدال طلا و نقره به ایران 

تعلق گرفت. 

مســـابقات پیش روی شـــما رولزگیمز و مســـابقات داخل سالن است و به نظر کار 
سختی پیش رو دارید. 

بله مسابقات پیش روی ما رولز گیمز است که در شهریورماه برگزار می شود و زمان 
زیادی تا شروع آن نمانده است. پس از آن هم بلافاصله مسابقات داخل سالن 
قهرمانی آســـیا را داریم که در مهرماه برگزار می شـــود. مسابقات رولزگیمز به نوعی 
به عنوان المپیک اسکیت شناخته می شود که برای ما اسکیتی ها خیلی مهم 
است و کل رشته  ها و زیرمجموعه های اسکیت در آن حضور دارند. به همین 
دلیل تعداد شـــرکت کننده ها خیلی بالاســـت و مقام آوردن در این مسابقات در 

کشور و در دنیا از اعتبار بالایی برخوردار است. 

سخت ترین رقبای شما در مسابقات پیش رو چه کشورهایی هستند؟
در مســـابقات هیچ حریف ســـاده ای پیش روی ما نیســـت. چین تایپه، چین، 
... همگی رقبای پیش روی ما هســـتند  تایلند، هند، اندونزی، اســـپانیا، ایتالیا و

که کار سختی در برابر آنها داریم. 

شما الان رنک یک جهان هستید. چه انتظاری از مسئولان دارید؟
مسـاله ای بـه نـام سـربازی کـه معضـل خیلـی از ورزشـکاران اسـت. از مسـئولان 
می خواهم که تکلیف سربازی ما را مشخص کنند. معافیت، تخفیف یا هرطور 
می توانند به ما کمک کنند که ما بتوانیم در ورزش بمانیم و افتخارآفرینی کنیم. 
در غیر این صورت مثل خیلی از ورزشکاران دیگر باید ورزش را رها کنیم و به 
سربازی برویم. نکته دیگر حمایت مالی است. اینکه برای ما ورزشکاران یک 

حقوق یا بیمه در نظر گرفته شـود که دغدغه  هایمان در این باره کمتر شـود. 

خداداد عزیزی: خنده دار است با این تیم ها در آسیا به جام جهانی صعود نکنیم  

به نکونام باید فرصت داد
برای پرسپولیس مربی خارجی بیاورند

 نقشم در مافیا از فوتبال و اجرا سخت تر است             تصمیماتی که برای فوتبال ایران گرفته می شود کارشناسی نیستند

رضا لسانی در گفت وگو با »فرهیختگان«: رفع دغدغه سربازی و حمایت مالی خواسته ما از مسئولان است

برای حفظ عنوان »رنک یک جهان« تلاش می کنم
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محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

سیامکخاجی
دبیر گروه ورزش

در دنیای بیرانوند پول حرف اول را می زند و حاضر 
 است برای قرارداد بهتر تمام سال های خوبش 

در فوتبال را ویران کند

چطوری پولکی!

بالاخــره اتفاقــی کــه در روزهــای اخیــر »فرهیختــگان« از احتمــال وقــوع 
ــا  ــراردادش ب ــا فســخ ق ــد ب ــود رخ داد و علیرضــا بیرانون ــر داده ب آن خب
باشــگاه پرســپولیس جنجــال دیگــری بــرای تیمــی کــه بــه تازگــی جــام 
قهرمانــی لیــگ بیســت و ســوم را بــالای ســر بــرده اســت و هوادارانــش 
هنــوز از کســب ایــن موفقیــت بســیار خوشــحالند، ســاخت. همیــن 
یــک ســال پیــش بــود کــه بیــرو بــا فســخ قــراردادش بــا قرمزهــا پــای میــز 
کــره بــا رقیــب آبی پــوش نشســت و روزهــای پرتنشــی را بــرای فوتبال  مذا
ایــران ســاخت. گلــر ملی پــوش فوتبــال مــا در نهایــت فهمیــد کــه فســخ 
قــراردادش قانونــی نیســت و می توانــد تبعــات ســنگینی برایش داشــته 
ــا  ــاله امض ــد و دوس ــرارداد  جدی ــت و ق ــگاه رف ــر باش ــه دفت ــد. او ب باش
کــرد. حــالا امــا او دوبــاره اشــتباه ســال قبــل خــود را تکــرار کــرده و ایــن 
بــار دیگــر بــرای هــواداران پرســپولیس ایــن رفتــار بــه هیــچ عنــوان قابــل 
گرچه با پیراهن تیم ملی و پرسپولیس  دفاع و گذشت نیست. بیرو ا
بارهــا خاطــرات خوبــی را بــرای هوادارانــش ســاخته امــا در ســال های 
اخیر بارها با رفتارها و اظهار نظرهای غیرمنطقی و نابجا به سرعت 
مشــغول محبوبیت خود اســت و حالا شــاید کمتر هوادار پرســپولیس 
باشــد که تمایل داشــته باشــد تا دوباره این گلر پرحاشــیه را در فصل 

آینــده بــا پیراهــن شــماره یــک تیمــش ببینــد. 
در دنیــای علیرضــا بیرانونــد پــول بــر هــر چیــزی اولویــت دارد و حاضــر 
اســت بــرای چنــد صــد میلیــون بیشــتر یــا قــراردادی بهتــر هر تصمیمی 
یادی تا روزهای پایانی  بگیرد. او در 32 ســالگی می داند که فاصله ز
گرچــه  فوتبالــش نــدارد و در ایــن ســن قــرار نیســت دوبــاره لژیونــر شــود. ا
در همــان زمانی کــه در اوج فوتبالــش راهــی فوتبــال بلژیــک شــد هــم 
نتوانســت روزهــای موفقــی را تجربــه کنــد و در حالــی کــه گلــر اول تیــم 
ملــی ایــران بــود امــا ذخیــره یــک گلــر جــوان و ناشــناخته فرانســوی شــد 
و در نهایــت مجبــور شــد بــه لیــگ پرتغــال بــرود امــا در آنجــا هــم یــک 
یــادی  گر چــه بیــرو در ســال های گذشــته نقــش ز کام محــض بــود. ا نــا
در قهرمانی هــای قرمزهــا داشــته امــا در ایــن فصــل هــم در تیــم ملــی 
و هــم در پرســپولیس کم اشــتباه نبــود و حتــی بــا اشــتباهاتش ممکــن 

بــود قهرمانــی قرمزهــا از دســت بــرود.
مصاحبه های بیرو در مقاطع مختلف هم کم حاشیه نبوده و او این 
توهــم را دارد کــه بایــد بــرای همــه افــراد و همــه مســائل تعیین تکلیــف 
کنــد و خــود را بزرگ تــر از همــه می دانــد. او در تازه تریــن اظهارنظــرش 
ی تیــم ملــی برابــر ازبکســتان مقابــل دوربین هــای تلویزیونــی  بعــد از بــاز
قــرار گرفــت و گفــت کــه هیــچ بنــد فســخی در قــراردادش نــدارد و 
نمی خواهــد باشــگاه را تحــت فشــار بگــذارد امــا یــک هفتــه بعــد 
قراردادش را با اســتناد به بندی که فروردین ماه امســال به قراردادش 
اضافــه شــده بــود، فســخ کــرد تــا مشــخص شــود کــه اصــلا بــا هــواداران 

تیمــش صــادق نبــوده اســت. 
بیــرو کــه جــزء ســلبریتی هایی بــود کــه در هــر دو ماجــرای کــوروش 
کمپانــی و موبایــل موســوی جــزء تبلیــغ کننــدگان ایــن شــرکت ها 
بــود جنجــال اخیــرش بــار دیگــر نشــان داد کــه مســائل مالــی برایــش 
ــح  ــور واض ــده به ط ــای آین ــش در روزه ــت و تصمیمات ــت اس در اولوی
ــت. ــوده اس ــه ب ــش چ ــن اقدام ــرده ای ــت پ ــه پش ــد ک ــخص می کن مش

پس از انتخاب هیات مدیره 

 مدیرعامل استقلال هفته آینده 
مشخص می شود؟

مجمــع عمومــی باشــگاه اســتقلال در حالــی هفتــه گذشــته بــا حضــور 
نماینــدگان شــرکت های تابعــه هلدینــگ خلیــج فــارس برگــزار شــد کــه 
در این جلسه علاوه بر انتخاب اعضای حقوقی جدید این باشگاه 
بــا رای ســهامداران، مقــرر شــد تــا نماینــدگان ســهامداران جدیــد تــا دو 

هفتــه آینــده اعــلام و معرفــی شــوند.
بــر همیــن اســاس و طبــق شــنیده های خبرنــگار »فرهیختــگان«، قــرار 
اســت بــا مشــخص شــدن نماینــدگان ســهامداران کــه احتمــالا همیــن 
افــراد اعضــای هیــات مدیــره پنج نفــره باشــگاه را انتخــاب خواهنــد 
کــرد، در جلســه بعــدی در هفتــه آینــده ایــن اعضــا اولیــن جلســه خــود 

در قالــب هیــات مدیــره باشــگاه اســتقلال را برگــزار کننــد.
نکتــه قابــل توجــه دیگــر اینکــه طبــق اطلاعــات رســیده بــه خبرنــگار 
»فرهیختــگان« قــرار اســت در ایــن جلســه مدیرعامــل اســتقلال نیــز 
یــاد بــه  مشــخص و معرفــی شــود. گفتنــی اســت بــه احتمــال بســیار ز
، مدیرعامــل باشــگاه در بیــن اعضــای هیــات مدیره  ماننــد ادوار اخیــر
ــرون از اعضــای هیــات  ایــن باشــگاه جــای نخواهــد داشــت و از بی

مدیــره، مدیرعامــل جدیــد آبی هــا انتخــاب خواهــد شــد.

سرمربی پرتغالی در قبرس هم ترک عادت نکرد

ساپینتو گزینه استقلال نیست!
ی با جواد نکونام طی  وضعیت نیمکت استقلال برای ادامه همکار
همیــن روزهــا تعیین تکلیــف خواهــد شــد. ایــن در حالــی اســت که روز 
ی نکونــام بــا اســتقلال خبــر  گذشــته برخــی رســانه ها از پایــان همــکار
داده و در این خصوص مدعی شــدند ســرمربیانی مانند ســاپینتو یا 
استراماچونی از گزینه های هلدینگ خلیج فارس برای سرمربیگری 

این باشــگاه برای فصل بعدی هســتند.
در ایــن بیــن نکتــه قابــل توجــه درخصــوص گزینه هــای مطرح شــده؛ 
اینکه به نظر نمی رســد ســرمربی پرتغالی هرگز در مقطع فعلی بتواند 
کــه او بــا رفتارهــا و  ینــه مناســبی بــرای نیمکــت آبی هــا باشــد، چرا گز
جنجال هایــش در طــول فصــل بیســت و دوم نه تنهــا آســیب های 
جــدی مــادی و معنــوی بــه اســتقلال زده بلکــه بــا اعــلام کمیتــه 
انضباطــی ایــن چهــره چهــار مــاه از همراهــی تیمــش در لیــگ برتــر 
ایــران محــروم اســت. ضمــن اینکــه ایــن ســرمربی از اســتقلال بــه فیفــا 
شــکایت کــرده و قــرار اســت بــه زودی رای ایــن چهــره علیــه باشــگاه 

ایرانــی هــم اعــلام شــود.
ــد از  ــاپینتو بع ــل، س ــگاه آپوئ ــلام باش ــا اع ــه ب ــت ک ــی اس ــن در حال ای
قهرمانــی در لیــگ قبــرس رســما از ایــن تیــم جــدا شــد و از لیــگ 
مکزیــک بــه عنــوان مقصــد بعــدی او یــاد می شــود. ســاپینتو در هیــچ 
تیمــی بیشــتر از یــک ســال مربیگــری نکــرده و حتــی بــا وجــود قهرمانــی 
بــا تیــم قبرســی، از ایــن باشــگاه هــم جــدا شــده و فعــلا وضعیــت 

نامشــخصی دارد.

یادداشت

اخبار کوتاه

یگانهعصاری
خبرنگار


